



HOUSE – DEEPHOUSE – CHILLOUT – ORGANIC HOUSE

GET THE IBIZA FEELING



Über / About DJ of 69

Erste Schritte / First Steps

Es war im Frühjahr 1984, als ich das erste Mal, eher zufällig, hinter den Decks stand. Dies war in einem Keller eines Jugendhauses in Leverkusen. Mehr als 100 Gäste feierten in der "Phonotheke" und tanzten zu "Sweet Dreams" oder zu Queens "I want to break free". Dies war auch das allererste Stück was ich jemals vor Publikum aufgelegt habe. Das war auf einem Technics SL7, einem Tangential-Plattenspieler, Mixen? Unmöglich! Der Spaß an der Musik war und ist immer noch im Vordergrund für meine Arbeit und natürlich die Emotionen die Musik auslösen kann. Ich mag die DJs nicht, die sich hinter Ihrem Pult mit Cappy auf dem gesunkenen Kopf verstecken. Ich mag es die Leute zu beobachten. Über die Jahre hatte ich so die Möglichkeit viele tolle und großartige Momente zu erleben.

It was in the spring of 1984 when I stand for the first time behind the decks. That was in a cellar of a Youth House in Leverkusen. More than 100 guests celebrated in the "phonotheke" and danced to "Sweet Dreams" of Eurhythmics or to Queens "I want to break free". This 7" Vinyl of Queen was the very first rekord I played in front of an audience. On a tangential turntable. I think it was Technics SL7 at the time. The turntables were absolutely unsuable for mixing. Touching the rekord while playing? Impossible ...The happiness with music was and is still in the foreground for my work and of course the emotions that music can trigger. I don't like the DJs hiding behind their cappy and face down, I like to watch the people. Over the years I have been able to experience so many great moments.

Music, Ibiza & Radio Ibiza hat großen musikalischen Einfluss. Ich habe viel Zeit auf dieser tollen weißen Insel verbracht. Ganz besonders erinnere mich gerne an die LIVE from Ibiza Abende im Ocean Drive Hotel. Mehr als 40 Radiosender übertrugen diese Show live. 2017 wurde ich für das Hush gebucht, ein kleiner Club in Sant Antoni und war Teil der Ibiza Radio Show auf wideline.it und Sky Radio, die direkt aus dem Mambo Studio live gesendet wurde, direkt über dem famosen Cafe Mambo. 2019 habe ich einige PoolSideSessions gespielt, im Destino Pacha Resort, PlayaSol Mare Nostrum, NewAlgarbe & Jabeque. Seit 2019 sendet auch Ibiza Global Radio hier und da mal eins meiner Sets. Bei Ibiza Global Radio, BeachGrooves (Marbella), Evosonic Radio (Berlin), Ibiza Underground Radio und Radio Top Class (Neapel) läuft zur Zeit die „AbSoulute Beach Radioshow“ ein Liveset mit der feinsten elektronischen Musik immer in 117bpm. Ein Set verpasst? Einfach auf www.mixcloud.com/djof69 reinhören.

Ibiza have for me big musical influence. I've spend many time on this lovely white island. I particularly remember the LIVE from Ibiza evenings at the Ocean Drive Hotel. More than 40 radio stations broadcast this show live. In 2017 I played at the Club Hush in Ibiza based in Sant Antoni and was in 2017 & 2018 part of the Ibiza Radio Show on Wideline Radio and Sky Radio, which is broadcast live from the Mambo Studio Ibiza, directly above the world famous Cafe Mambo. In 2019 I played Poolside sessions at Destino Pacha Resort Ibiza, PlayaSol Mare Nostrum, New Algarbe & Jabeque. Ibiza Global Radio, BeachGrooves (Marbella), Evosonic Radio (Berlin), Ibiza Underground Radio and Radio Top Class are broadcasting my weekly "AbSoulute Beach Radio Show". It's a liveset with only the finest electronic music, always in 117 bpm. If you missed a set, check out my mixcloud channel www.mixcloud.com/djof69.





Producing

Eigentlich hatte ich nie die Inspiration eigene Tracks zu produzieren. Aber als 2016 von Dieter Falk (u.a. Pro7 Popstars Jury Mitglied) die Anfrage kam, einen Remix für ein Stück aus dem Pop-Oratorium "Luther", ein Musical, dass die Geschichte von Martin Luther erzählt kam, hat mich der Ehrgeiz gepackt. In 2017 wurde das Musical dann mit einem Chor von 4000 Leuten in diversen großen Hallen in Deutschland aufgeführt. Danach habe ich diverse Tracks produziert und veröffentlicht. Inzwischen sind diese auf Soundcloud bereits über 100.000 mal gespielt worden. Alle meine Tracks sind in allen Shops und Streamingdiensten verfügbar.

Actually, I never had the inspiration to produce my own tracks. But when in 2016 the request came from Dieter Falk (including German TV "Popstars" jury member), a remix for a piece from the pop oratorio "Luther", a musical that came to tell the story of Martin Luther, I was ambitious. In 2017 the musical was then performed with a choir of 4,000 people in various large halls in Germany. After that I produced and released various tracks. In the meantime they have been played on Soundcloud more than 100,000 times. All my tracks are available in all shops and streaming services.

Mixtapes / DJ Sets

Meine Mixtapes/DJSets sind alle harmonisch gemixt. Ich nehme diese alle mit meinem PioneerDJ Setup auf. Die meiste Zeit veröffentlichte ich die Mixtapes auf Beatport (bis 2017), YouTube und Mixcloud. Im August 2016 war ich bei Beatport Mixes in den DJ Charts auf Platz 1 und mehrere Mixe waren danach auf Platz 1 bis Beatport den Dienst Mixes Ende 2017 eingestellt hat. Mein erst Nummer eins Mix war "Ibiza Summer Vol. 2 - Chill at the Sundowner". Seit dem waren 16 Mixe in den Beatport TOP10, drei davon auf Platz 1. Seit Ende 2017 werden diese nun auf Mixcloud veröffentlicht. Best Position war hier in 2024 der 5. Platz in den weltweiten DeepHouse charts.

My mixtapes / djsets (listen at mixcloud.com) are all harmoniously mixed. I recorded them with my PioneerDJ setup. Most of the time I released them on Mixcloud, YouTube and until 2017 on Beatport (in August 2016 I was in first place of the worldwide Beatport TOP 100 DJ Charts and since then I have been there until the end of the service in December 2017 the TOP 20 of the DJ charts. My first number one mix was in August 2016 "Ibiza Summer - Vol. 2 - Chill at the sundowner" in the Beatport Mixcharts. Since then, there have been 16 mixes in the TOP 10, three of them in 1st place. Since end of 2017 they are already released on mixcloud.com. Best position in 2024 was 5th in the global deephouse charts.

Buchungsanfragen / Booking requests

Wenn Sie mich buchen wollen: Ich bin buchbar für Festivals, Klubs, Geburtstage, Firmenfeiern, Hochzeiten oder oder. Kontaktieren können Sie mich unter booking@djof69.com in Deutsch, Englisch oder Niederländisch.

If you want to book me: I can be booked for festivals, clubs, birthdays, company parties, weddings or or. You can contact me at booking@djof69.com in German, English and Dutch.



Referenzen / Credentials

Evosonic Radio – Berlin (Germany)

Ibiza Global Radio – Ibiza (Spain)

Beachgrooves Radio – Marbella (Spain)

Ibiza Underground Radio – Ibiza (Spain)

Radio The One – Ibiza / Marbella (Spain)

Radio Top Class – Naples (Italy)

Beach-Radio.co.uk – Birmingham (GB)

Playasol Ibiza Radio – Ibiza (Spain)

Destino Pacha Resort – Ibiza (Spain)

Mare Nostrum – Ibiza (Spain)

Ibiza Xpirience – Eindhoven (Netherlands)

Hush – Ibiza (Spain)

BayArena – Leverkusen (Germany)

Cafe Mambo Studio – Ibiza (Spain)

Maikäfer – Leverkusen (Germany)

Discotheke Beverly – Solingen (Germany)

Paradise – Hilden (Germany)

Forum – Leverkusen (Germany)

Norhausen – Leverkusen (Germany)

Calcio – Leverkusen (Germany)

Stadthalle Opladen – Leverkusen (Germany)

Pacha – Leverkusen (Germany)

Peanuts – Leverkusen (Germany)

Monkey's – Leverkusen (Germany)

Jachthaven - Hindeloopen (Netherlands)

and many clubs, parties & locations more ...





Housemusic as it's best

- Beatports No. 1 DJ (Aug. 2016 BeatportMixCharts)

DJ CHARTS

TOP 10 DJs

Rank	DJ / Label	Genre
1	DJ of 69	House / Deep House / Chill Out / Indie...
2	thomas william	Chill Out / House / Progressive House...
3	Deep Space House	Deep House / Tech House / Techno /...
4	x-arthos	House / Deep House / Tech House
5	MASFUR	House / Tech House / Techno
6	Professional Remixer	Minimal / Breaks
7	WmD	Chill Out / Deep House / Indie Dance /...
8	AHMET KILIC	Deep House / House / Tech House
9	Hudson Bridge	Deep House / Tech House / Trance /...
10	Dmitriy Makkino	House / Progressive House / Electro H...

TOP 10 MIXE

Rank	Mix / Label	Artist
1	Ibiza Summer 2016 - Chill at the s...	von DJ OF 69
2	Strictly DeepHouse (80s 90s) re...	von X-ARTHOS
3	Held Back	von MASFUR
4	Deep Space House - Show 217	von DEEP SPACE HOUSE
5	Teleportingtracs	von WMD
6	DEEP HOUSE Summer Mix 2	von AHMET KILIC
7	Chillout Deep House - Tropical Be...	von HUDSON BRIDGE
8	EPIC 3	von THOMAS WILLIAM
9	TRIBAL 'AFRICA' 2	von THOMAS WILLIAM
10	Nu Disco Summer 2016	von PROFESSIONAL REMIXER



Gallery



Contact Infos

Ralf Gradler / DJ of 69
Auf'm Kamp 8
51381 Leverkusen
Germany
Tel. +49 177 6015 530
Fax. +49 2171 732 961
E-Mail: booking@djof69.com
Website: <http://www.djof69.com>
VAT-ID: DE312811160



Social Media

Youtube	https://www.youtube.com/@djof69
Mixcloud	https://www.mixcloud.com/djof69
Beatport	https://www.beatport.com/de/artist/dj-of-69/663003
Soundcloud	https://www.soundcloud.com/djof69
Spotify	https://open.spotify.com/artist/1YHCyuudCbcs5KriLNQkOd?si=dcAPn2XWQISm1oWCy3OzsQ
Facebook	https://www.facebook.com/djof69
Instagram	https://www.instagram.com/djof69
TikTok	https://tiktok.com/@djof69_official
Hearthis	https://hearthis.at/djof69